

東華三院於1870年成立，為本港歷史悠久及具規模的社會福利機構，一直堅守「救病拯危、安老復康、興學育才、扶幼導青」的使命，為市民提供醫療、教育及社會服務，以迎合社會需求。

本院年度盛事「歡樂滿東華」是全港最長壽的電視籌款晚會，每年均邀得眾多歌影視紅星及粵劇名伶傾力演出，經典的演出項目及諧趣的遊戲環節，帶給市民一個極具視聽之娛的晚上，締結無數歡樂回憶。

本年度「歡樂滿東華」將於2019年12月7日（星期六）晚上8時於無綫電視翡翠台現場直播，並以「善心同行有東華」為主題，為本院的醫療、教育及社會服務籌募善款。誠邀各界善長踴躍捐輸，與我們攜手將愛心和溫暖傳送到社會每一個角落！

Established in 1870 with the mission of healing the sick and relieving the distressed, caring for the elderly and rehabilitating the disabled, promoting education and nurturing the youngsters and raising the infant and guiding the youth, the Tung Wah Group of Hospitals (“TWGHs”) has become one of the leading charitable organizations providing all-rounded medical and health, education and community services to meet the ever-changing needs of the society.

Our annual flagship programme “Tung Wah Charity Gala” is the longest running local fund-raising TV programme in Hong Kong. Graced by numerous renowned popular artistes, singers and Cantonese opera masters, together with entertaining charity games, the TV Show has become a record of joyous memories for all the Hong Kong citizens.

Tung Wah Charity Gala this year will be broadcast live at 8:00 pm on Saturday, 7 December 2019 on TVB Jade Channel to raise funds for the development of our medical, education and community services.

We look forward to receiving your continuous support to bring love and warmth to the needy in our community.



(蔡榮星)

東華三院主席暨籌委會主席

(TSOI Wing Sing, Ken)

Chairman, Board of Directors cum
Organizing Committee Chairman

籌委會委員 Organizing Committee Members

第一副主席

文穎怡小姐

1st Vice-Chairman Ms. Ginny MAN

第二副主席

譚鎮國先生

2nd Vice-Chairman Mr. TAM Chun Kwok, Kazaf

第三副主席

馬清揚先生

3rd Vice-Chairman Mr. MA Ching Yeung, Philip